
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 25 listopada 2024 o godz. 14:00 w Sali Sesyjnej 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności,  Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrywanie skarg i wniosków. 

3. Sprawy bieżące. 

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Mirosław Wójcik przywitał wszystkich obecnych i poprosił o 

przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie 

„za”.  

Ad 2. 

Komisja przeanalizowała pismo Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli z dnia 5 

listopada 2024 roku, które przyjęła do wiadomości. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący komisji Mirosław Wójcik odczytał odpowiedź Burmistrza Miasta na 

wniosek komisji z dnia 23 września 2024 roku dotyczący ponowienia apelu do PKP o 

pogłębienie tunelu prowadzącego na Osiedle Zdejszy. Następnie omówiono stan wiaduktów 

kolejowych w rejonie Wisła Głębce oraz możliwości poprawy infrastruktury w tym obszarze. 

Radny Mirosław Wójcik zapytał o plany zagospodarowania terenu na Obłaźcu po wyburzeniu 

starego budynku. Sekretarz miasta poinformował, że teren ten jest własnością prywatną, a 

miasto nie posiada informacji na temat planów właściciela. Radny Roman Cieślar poruszył 

temat placu manewrowego w Wiśle Jawornik, zwracając uwagę na potrzebę jego modernizacji. 

Radny Tadeusz Pilch poruszył temat kanalizacji w górnej części Wisły Malinki. Radny Piotr 

Pinkas zabrał głos, wskazując na konieczność wyczyszczenia kanału na Obłaźcu.  

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Komisji  

Katarzyna Czyż                                                                                        Mirosław Wójcik 


